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Bemefa tevreden met verlenging
sojamoratorium
nieuws

In Brazilië heeft de regering een akkoord gesloten met de milieubeweging en de
sojaverwerkers en -handelaars om ook het komende jaar geen soja te verwerken en te
verhandelen die afkomstig is uit reccent ontboste gebieden in het Amazonegebied. De
voorbije twee jaar was het moratorium al van kracht. Bemefa is tevreden met deze
maatregel. In de schoot van de Roundtable on Responsible Soy (RTRS) werkt de
mengvoedersector mee aan een standaard voor de invoer van verantwoorde soja.
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In Brazilië heeft de regering een akkoord gesloten met de milieubeweging en de sojaverwerkers en -
handelaars om ook het komende jaar geen soja te verwerken en te verhandelen die afkomstig is uit
reccent ontboste gebieden in het Amazonegebied. De voorbije twee jaar was het moratorium al van
kracht. Bemefa is tevreden met deze maatregel. In de schoot van de Roundtable on Responsible Soy
(RTRS) werkt de mengvoedersector mee aan een standaard voor de invoer van verantwoorde soja.
De Braziliaanse sojaverwerkers beloven tot juli 2009 geen soja te kopen die geteeld is op ontboste
grond. Naast de soja-industrie ondersteunen ook ngo's zoals Greenpeace en de Braziliaanse overheid
het nieuwe initiatief. "Die steun is onontbeerlijk voor een goede zonering en voor het toekennen van
milieuvergunningen", zegt directeur-generaal Yvan Dejaegher van Bemefa, die er op basis van
gepubliceerde studies van overtuigd is dat het moratorium de voorbije twee jaar op het terrein al
vruchten heeft afgeworpen.
De federatie van de mengvoederbranche benadrukt dat het moratorium past in de strategie die ze
samen met andere partners in de diervoederkolom aan het uitwerken is. Eind dit jaar moet een
standaard klaar zijn. "Dan zal er nog wat ruimte voorzien worden voor commentaren van alle
betrokken partijen in de RTRS, maar vanaf de zomer van 2009 moeten we normaliter kunnen starten
met de verspreiding van het lastenboek en de opleiding van auditoren, zodat de eerste
sojaproducenten volgend jaar nog kunnen gecertificeerd worden". Volgens Dejaehger hebben
sommige mengvoederbedrijven in ons land reeds soja gecontracteerd van producenten die vandaag
al duurzaamheidscriteria hanteren.
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Als het van de Braziliaanse regering afhangt, wordt het verlengde moratorium uitgebreid naar de
productie van hout en rundvlees. De hoge voedselprijzen leidden in Brazilië tot een versnelling van
de ontbossing, tot meer dan duizend vierkante kilometer in april alleen al. Nadat de minister van
Milieu onlangs ontslag genomen had, groeide de vrees voor de toekomst van het Amazonewoud. De
voorbije weken werden echter diverse maatregelen afgekondigd. Zo worden drie natuurreservaten
gecreëerd en komen er inbeslagnames van vee dat graast in ontbost gebied.(KS)
Lees ook: geVILT: Yvan Dejaegher (Bemefa): "Eerste maatschappelijk verantwoorde soja
gecontracteerd"
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